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 Marko Nieminen jätti Perussuomalaisten valtuustoryhmän puolesta 

seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
Energiatehokkuus ja kustannustehokkuus on tätäpäivää. Kansalaiset on 
”joutunut” kärvistelemään kohtuuttomien sähkölaskujen kanssa muutamia 
vuosia. Tähän ei näytä tulevan loppua. Samalla keskustelunaiheena on 
ollut hiilineutralismi, vihreä siirtymä, ilmaston muutos. Näiden asioiden 
suhteen, näissä asioissa, lienee paljon eriäviä mielipiteitä mutta totuus on 
se että energia maksaa ja on järkevää säästää energiamaksuissa. Myös 
kunnan tulee toimia vastuullisesti koska kuntalaiset maksaa veroeuroina 
sähkölaskut. 
 
Olen käynyt viikoittain, useana päivänä, Nakkilan liikuntakeskuksella 
ohjaamassa toimintaa. Iltapäivät, illat oli valoisia, aurinko paistoi. Hallilla 
paloi valot lähes joka tilassa ja ihmisiä ei missään! 
 
Eiköhän tämä ole energian tuhlausta? 
Ryhtykäämme toimimaan energiatehokkaammin! 
Minusta kunnan työntekijöiden/virkamiesten/luottamushenkilöiden tulee 
ottaa ”koppi” tästä aloitteesta ja ryhtyä energiasäästötalkoihin! 
    

Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
  
 


